
Interview
Naam: Marvin van Wijnen
Functie: Hydroloog
Werkt bij: Vitens

Wat doe jij als hydroloog? - Ik hou mij bezig met grondwater voor-
dat ze daar drinkwater van maken. Ik kijk of er genoeg grondwa-
ter is en of de kwaliteit goed is. In een nieuw waterwingebied 
probeer ik te voorspellen welke gevolgen het voor de omgeving 
heeft als we water uit de grond halen.

Wat vind je leuk aan jouw werk? - Je staat aan het begin van het 
proces van water maken. Zonder grondwater geen drinkwater!

Hoe ben je terechtgekomen in dit vak? - Op school vond ik heel 
veel vakken leuk, aard-rijkskunde, geschiedenis, scheikunde, wis-
kunde… Ik kon daar niet uit kiezen! Toen ben ik aardwetenschap-
pen gaan studeren aan de Universiteit van Utrecht. Als hydro-
loog heb je al die vakken nodig: scheikunde om iets te zeggen 
over de waterkwaliteit, wiskunde om te berekenen hoeveel water 
je kunt oppompen. En geschiedenis om te begrijpen hoe ons 
landschap is ontstaan en hoe het water in de grond gekomen is.

Waar let jij het meeste op? - Grondwater is een fantastische 
grondstof. Waar ik goed op let is dat we daar ook in de toekomst 
nog genoeg van hebben. Wat we boven de grond doen kan de 
kwaliteit van het water aantasten. Het regenwater van nu is het 
water dat we over 10 tot 50 jaar oppompen. Reden genoeg dus 
om voorzichtig te zijn met wat we in het grondwater terecht laten 
komen.



Interview
Naam: Ayman Ibrahimi
Functie: Installateur
Werkt bij: Root Loodgieters-  
installatiebedrijf

Hoe ben jij in de techniek terechtgekomen? - Puur toeval. Na het 
vmbo deed ik eerst mbo handel. Maar daar zat ik niet lekker. Een 
docent zei toen: ‘Waarom kies je niet voor techniek?’ Toen heb ik 
gekozen voor installatietechniek. Bij mijn eerste stagebedrijf trof 
ik Willem. Van die man heb ik zoveel geleerd! Want ik kon niks in 
het begin. Maar hij was heel relaxed. Hij zei: ‘Als je iets niet weet, 
vraag het me. Vragen staat vrij.’ Als ik een nieuwe waterleiding 
aanleg, doe ik het nog steeds precies zoals ik het van Willem heb 
geleerd! 

Wat vind je leuk aan jouw werk? - Het is elke keer weer een uit-
daging om iets te maken, om het passend te krijgen. En je komt 
op veel verschillende plekken. Ik heb bij Artis gas- en waterlei-
dingen aangelegd. Dat was vlak bij het verblijf van de leeuwen. 
Je ziet elke dag hoe die worden gevoerd. Of in de Bijlmerbajes, 
daar heb ik ook dingen aangelegd. Interessant om zo’n gevange-
nis van binnen te zien. In de Amsterdamse haven heb ik instal-
latiewerk gedaan voor een bedrijf voor cacao-opslag. Dan zie je 
die enorme loodsen en de boten die daar elke dag tonnen cacao 
afleveren.

Wat is je droom voor de toekomst? - Ik heb het erg naar mijn zin 
bij Root. Ik werk er als eerste monteur. Ik krijg veel vertrouwen 
van ze. In de avonduren leer ik door voor niveau 4. Dan kun je 
ook werkvoorbereiden, meer op kantoor dus. Maar misschien 
heb ik over een paar jaar wel mijn eigen installatiebedrijf. Wie 
weet. Ik ben 21. Ik weet dat ik kan werken. Ik kan nog alle kanten 
op.


